
Beantwoording vragen uit de raadscommissie

Nummer DOC-20-308507
Zaaknummer Z-19-083029
Naam commissielid D. Swart
Fractie D66
Onderwerp Commissievragen D66 raadscie. 1-10 hergebruik straatstenen 

bij aanleg van straten
Datum waarop de vraag is gesteld 7 oktober 2020
Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur voorafgaand aan de raadsvergadering.
Portefeuillehouder
Afdeling

1. N.a.v. de behandeling raadsvoorstel LIOR: in hoeverre worden materialen (straatstenen) 
hergebruikt bij aanleg van nieuwe straten?

antwoord Bij nieuwe straten gebruiken we nieuwe straatstenen (denk aan een nieuwbouwwijk), 
mede vanwege de uitstraling. Wel kan nieuw bestratingsmateriaal voor een deel 
bestaan uit hergebruikt betongranulaat. We zijn ons daarop aan het oriënteren en in 
een volgende versie van de LIOR zullen we daar meer richting in geven.


